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Ik mocht je herinneren om verzoek van tio (let wel: hij heeft 104 grondstoffen van de who essentiele drug list op voorraad

liggen, we kunnen hem nog best nodig hebben). Nogmaals: zet grootbereiders in (al is het nu op de achtgrond) om zaken op te

kunnen vangen (al is het maar tijdelijk). En ze zullen het zelf ook wel doen, maar een steun uit VWS vinden ze best fijn...

@minvws.nl]

Om het verzoek nog wat aan te zetten: zowel MFE als EU geven wel aan dat geneesmiddelen fabrikanten kritisch zijn voor

volksgezondheid nu. Het lijkt mij niet anders dan logisch dat wij dat ook vinden.

En om het even scherp te zetten: in het geval dat er besloten wordt om personeel van geneesmiddelen fabrikanten/groot
bereiders NIET onder de kritische beroepsgroepen valt, lijkt me deze boodschap aan Tio door een MT lid doorgegeven moet

worden. En ik ben collegiaal genoeg om die mail voor te bereiden...Maar zo’n beslissing lijkt me niet verstandig...

(als mijn mail een mail gekruitst heeft, laat het even weten...)

Groeten EEN
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@minvws.nl>

Onderwerp: mondkapjes voor geneesmiddelproducerende bedrijven

HalEREL
We hadden het net over meldingen van geneesmiddelproducerende bedrijven die hu geen mondkapjes kunnen krijgen, maar wel

van belang zijn voor de geneesmiddelenvoorziening. Zij horen nu van hun vaste leveranciers dat ze geen urgentieverklaring
hebben en dus geen mondkapjes meer aangeleverd krijgen.

We hebben nu signalen van Apotex in Leiden (paracetamol en veel andere generieke producten die kwetsbaar zijn voor tekorten)
en Tiofarma (doorgeleverde bereidingen, een belangrijke terugvaloptie als import van bepaalde middelen stokt, bijv Corona-

middelen).

Ik leg deze even bij jullie neer: hoe reageren we naar deze bedrijven? Ik vermoed dat het er meer gaan worden.

Groeten JERELIN


